
 
Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Onsdag d. 26. august 2020 

Tid: 17.00 – 19.00  

Sted: afd. Mogenstrup 

 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Anders Rostgaard Birkmann, Sine Stricker Jakobsen, Nina Lise, , Camilla 

Nerup, Karen Berner Skipper, Charlotte Roest, Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt, Søren Holm 

Christensen og Bo Hauge Laursen, Rasmus og Mikkel fra elevrådet Mogenstrup 

Gæst:  

Afbud: Nina Lise, Karen Berner Skipper 

 

Fraværende:  

 

 

Referat: Søren Holm Christensen  

 

Dagsorden 

1.  Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

- Godkendt 

 

 

1. Punkter til eventuelt 

Referat:   

 

2. Nyt fra elevrådet  

(10 min) 

Referat:   

Korskilde:   

Ikke været afholdt møde  

Mogenstrup:  

 



 
Rasmus er valgt som formand for elevrådet og 

Mikkel er valgt som næstformand 

- Elevrådet ønsker at fastholde at seksualundervisning er en del af trivselsugen i uge 6 

- Elevrådet ønsker at have mere kunst på væggene på afd. Mogenstrup.  

 

 

 

  

 

3. Kort Nyt: Status vedr. opstart af skolen efter sommerferien 

Referat: 

- Skolen er startet op med normalt skema igen efter forårets Covid-19 nødundervisning.  

- Dog har der i børnehaveklassen opstart med forældre første skoledag været ændringer i 

forhold hvor mange forældre der har kunnet været til stede samtidig. 

- Der er indført mundbind for buskørsel for alle over 12 år (inklusiv). Skolen står for 

udlevering af mundbind for de elever der er berettig til skolebuskort.  

- Der er nogle udfordringer med at Fladsåhallen har andre retningslinjer vedr. brug af 

hallen i forhold til Corona end man har i skolen. Skolen har kontaktet hallen med det 

formål, at de retningslinjerne skole har, også skal gælde for undervisning i Fladsåhallen. 

- Vedr. hjemsendelse til af børn med mistanken om Corna, er der den 7. august sendt 

instruks ud til forældrene hvordan skolen håndterer det. Skolen sender skrivelsen ud 

igen.  

 

 

 

4. Kort Nyt (øvrigt) 

(alle / 20 min)  

Referat:  

- Afd. Mogenstrup har fået filset mellemtrinsgangen og tilhørende klasselokaler. 

- Skolen har ændre procedure for opdatering (rulning) af elevernes PC, så fremover vil det 

være max en uge pr. skoleår at eleverne ikke har deres computerne.   

- Der er ansat en ny børnehaveklasseleder, Sanne Larsen, til afdeling Mogenstrup med 

start den 15. september. 

- Der er indgået en arbejdstids aftale mellem KL og DLF.  Aftalen er sendt til afstemning   

blandt lærerne. Resultatet forventes i starten af september. 

- Alle internater frem til jul for Næstved kommunes ansatte er aflyst/udskudt. 

- Skoleledelser (fra Fladsåskolen har Bo været med) og CDS i Næstved kommune har været 

i Jylland og se på FabLab/makerspace.  Tanken er det skal indføres i Næstved kommune 

på alle skolerne, med start næste skoleår. Der forventes desuden at der kommer en lov 



 
som indfører det på alle skolerne inden for den nærmeste fremtid, enten som nyt fag 

eller som en del af de eksisterende fag. 

 

 

 

5. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi / 15 min) 

Referat: 

- Der er FRO møde den 1. september. Heidi deltager og evt. en til fra bestyrelsen. Heidi 

kontakter Nina og Karen for at høre om en af dem har mulighed for at deltage. 

 

 

 

6. Budgetstatus 

(SHC / 5 min) 

Referat:  

- Vi forventer at skolen komme ud med et overskud på ca. 2,9 millioner for 2019/2020.  

- Da det er over de 2% som man automatisk bliver overført til næste skoleår er der lavet 

en begrundet ansøgning til børne- og skoleudvalget/byrådet om at få det resterende 

overskud med over til skoleåret 2020/2021. Vi afventer det endelig resultat som 

forventes at være klar sidst i september. 

 

 

7. Orientering om formandsbeslutning vedr. Høring vedr. ændring af resursegrupper i 

daginstitutioner 
 

Referat: 

- Det er lavet et høringssvar fra formandsgruppen, da vurdering var at punktet ikke var 

stort til at indkalde skolebestyrelsen til ekstraordinært møde inden svarfristen udløb. 

Høringssvar blev gennemgået. Gav ikke anledning til bemærkninger. 

 

8. Ny bestyrelse – drøftelse af og ønsker til fokuspunkter, emner eller nye tiltag 

(alle / 15 min) 

Referat: 

Det er besluttet at skolebestyrelsen på skolebestyrelsesmøderne bruger 15. min på 

kommende møder til at gå rundt og se udvalgte lokaler på den afdeling som 

skolebestyrelsesmødet bliver afholdt.  

Følgende punkter tages på til debat på de kommende bestyrelsesmøder. 

- Kvalitet på sprogundervisningen. 

- Bannerfører på det teknologiske område.  



 
- Hvad vil vi som skole være kendt for. 

- Talent udvikling. 

 

9. Status på busser, transport og trafik 

  

(5 min) 

Referat:  

 

- Der har været udfordringen med bussen de første dage i det nye skoleår. Der har været 

dage hvor der har været for mange elever med den ene bus til Korskilde, mens der stort 

set ikke har været nogle elever med suppleringsbussen som køre 5 min senere. 

Fremadrettet skulle de 2 busser køre samtidig og skolens sekretær har været ud ved 

nogle af afgangene for at hjælpe eleverne med at fordele sig i busserne.  

- Det er mange biler om morgen på afdeling Mogenstrup. Der bliver arbejdet på at ændre 

på parkeringspladsens indretning, så den kan gøre trafikken mere sikker.  Der kan være 

en mulighed for at eleverne parker deres cykler på en anden måde end nu. Serviceleder 

bliver inddraget i løsningen.   

-   

 

 

 

10. Høring vedr. transportprojekt  

- Charlotte, Anders og Bo laver et udkast til svar og sender udkastet til resten skolebestyrelsen for 

godkendelse/ kommentar. 

 

 

 

11. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(BHL/SHC – 5min) 

Referat: 

 

- Der er blevet indkøbt en del skolemøbler til begge afdelinger. 

- På Korskilde er SFO flyttet ned i børnehaveklasse lokaler Mens børnehaveklassen er 

flyttet i tidligere 3. klasses lokaler. Det har så betydet at det har været muligt at flytte X-

klassen ned i Atlantis. Alle lokalerne er blevet istandsat. 

-  Skolens udenoms arealer har set rigtig godt ud til skolestart, stor ros til 

servicepersonalet.  

 

 

 

12. Genoptagelse af drøftelse vedr. seneste revidering af ordensreglerne  



 
(BHL / 5 min) (se bilag) 

Referat: 

- Drøftelse om der skal være regler for hvad eleverne må have med af mad og drikkevarer, 

eller om det alene skal være forældrenes ansvar.  

Ordensregler bliver sendt tilbage til elevrådet og lærergruppen. 

 

Punktet tages på igen næste gang. 

 

 

 

13. Drøftelse: bestyrelsens holdning til live streaming af fx forældremøder 

– coronatiden kaster nye dilemmaer af sig. Enkelte lærere er blevet spurgt om muligheden 

for at live stream et forældremøde. Dette er kompleks ting, noget taler for, andet imod. 

Emnet er ikke pt drøftet med personalet eller i MED.  

(BHL/Rikke N – 10 min) 

 

Referat: 

- Udskudt til næste gang  

 

 

 

14. Eventuelt 

(5 min) 

Referat:  

- Der mangler billeder af skolebestyrelsens medlemmer på Aula. 

- Der har været en Forældre henvendelse til skolebestyrelsen vedr. mobil telefoni. Ønsket 

er at eleverne godt må bruge deres mobiltelefonerne i pauserne. Der er enighed i 

skolebestyrelsen om at fastholde de vedtaget mobilprincippet, men skolebestyrelsen er 

opmærksomhed på, at punktet tages op igen, hvis der kommer flere henvendelse.    

 

 

 

15. Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

- Ny bestyrelse – drøftelse af og ønsker til fokuspunkter, emner eller nye tiltag 

-  Kvalitet på sprogundervisningen. 

- Bannerfører på det teknologiske område.  

- Hvad vil vi som skole være kendt for. 

- Talent udvikling. 

- Genoptagelse af drøftelse vedr. seneste revidering af ordensreglerne  

-  Drøftelse: bestyrelsens holdning til live streaming af fx forældremøder 

 



 
 

 

 

Møderække skolebestyrelsen Fladsåskolen 

26/08  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

07/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

01/12  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

18/01  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

04/03  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

21/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

08/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 


